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solución razonable . Y ahora parece que la inversión econó-
mica se plantea en el camino de consolidar la ocupación al 
incrementar obras de separación del colegio-instituto, curio-
samente el colegio virtual sigue ganando espacio .

El camino no puede ser el enfrentamiento de las dos comunida-
des educativas . El objetivo debe ser solucionar los problemas, 
darle espacio real y propio al colegio virtual, que sea real, como ya 
lo va siendo, y permitir el crecimiento del instituto Radio Exterior .

El ayuntamiento tiene en esa zona solares a disposición de la 
conselleria .

La pregunta es, conseller: ¿qué planes tiene la conselleria para 
el Instituto de Enseñanza Secundaria Radio Exterior y el 
colegio 55 La Almadraba?

Gracias . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyora Quiñonero .

Quan vullga .

El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i 
Esport:

Gràcies, senyora presidenta .

Gràcies, diputada .

Efectivament ens trobem davant d’un altre exemple de nul·la 
planificació, i que malauradament ens hem trobat.

Com vosté deia també en la cronologia dels fets, és impor-
tant que la gent ho puga saber, l’institut es crea l’any 2009, el 
curs 2009-2010, en una zona, com deia, que està augmentant 
el seu cens i, per tant, que cada vegada va a necessitar més . . ., 
hi haurà més necessitats d’escolarització, sense planificar al 
costat la construcció en diferents de solars, la planificació de 
solars per a construir escoles . I, per tant, es crea eixe institut, 
com deia vosté, amb una alta capacitat, un institut bastant 
gran, però no planifiquen el terreny de l’escola.

El mateix curs que es crea l’institut ahí ja entra una escola 
dins del mateix edifici de l’institut, que durant tres cursos 
està allà i després, tot seguit, no deixant pràcticament 
ni temps per acabar, entra l’actual escola, que és l’escola 
Almadrava, que està dins de l’institut Radio Exterior .

Eixa és la situació que ens hem trobat i és la realitat . El cert 
és que nosaltres des del primer moment hem parlat amb les 
comunitats educatives, perquè, com deia vosté, el primer 
que s’ha de fer és evitar que hi haja confrontació entre dos 
comunitats que estan convivint en un mateix edifici. Per això, 
com a mostra d’això, la primera reunió que va fer la directora 
general d’Educació, Cultura, Investigació i Esport és preci-
sament amb el centre Radio Exterior i Almadrava, eh, i es va 
reunir amb els diferents equips pedagògics i també amb les 
seus associacions de pares i mares .

El cert és que de moment no se’ns ha notificat, no tenim a 
disposició solars, no ens s’ha dit que tinguem un solar a dispo-
sició . I, per tant, com que no hi ha solar, el que estem fent 
és parlar amb les comunitats educatives de cadascun dels 
centres . I els tècnics el que estan fent és revisar el projecte .

Com vosté deia, havia un projecte, un projecte bàsic, en què 
es marcava de quina manera s’havia de poder construir un 
centre dins d’un altre, eh?, separar els espais perquè foren 
igualment funcionals, i el que estem fent és revisar tècni-
cament eixe projecte per a vore si realment és possible que 
puguen conviure dos centres, com passa en altres llocs; sí 
que passa, per exemple, en la creació d’instituts-escola en 
llocs, com per exemple, en Catalunya i en altres territoris sí 
que existix, també ací, en centres de titularitat privada, en 
molts centres concertats tenen tant institut com escola en el 
mateix edifici, i no passa res.

El que nosaltres estem mirant és si realment podem apro-
fitar eixa oportunitat i fer que realment les dos comunitats 
educatives puguen conviure . I ja que, com vosté mateixa deia, 
a situacions extraordinàries hem de buscar solucions extra-
ordinàries, mirar de quina manera podem aprofitar perquè 
eixe marc de convivència puga ser aprofitar per altres tipus 
d’aprenentatge .

Hem fet fa poc una reunió amb les dos AMPA juntes, conjun-
tament, per a intentar vore com veien que podia funcio-
nar . I hem vist que cada vegada tenien una millor predisposi-
ció per a fer-ho en eixa innovació també, que hi haja un espai 
compartit, però sempre delimitant bé els espais perquè tots 
tinguen els seus espais pedagògics acordats .

Per tant, quan el projecte estiga adaptat a les necessitats reals, 
quan estiga tot ben clar i les comunitats educatives tinguen 
clar que és un bon projecte i podem tirar-lo endavant, podem 
iniciar la licitació i després podran començar les obres .

Gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, conseller .

Interpel·lació al conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball, senyor Rafael Climent González, 
sobre el projecte Alcoinnova després de conéixer-se la sentència 
del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana, 
que formula el diputat senyor Fernando Pastor Llorens (GP 
Popular) (RE número 8.387, BOC número 47)

La senyora vicepresidenta primera:

I ara ja anem a passar al punt número sis, que és la interpel-
lació al conseller d’economia sostenible sobre el projecte 
Alcoinnova, que formula el diputat Fernando Pastor Llorens, 
del Grup Parlamentari Popular, a qui li anem a donar ja la 
paraula .
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El senyor Pastor Llorens:

Gracias, presidenta .

Yo preferiría, de verdad, conseller, que esta interpelación 
a usted no tuviese que llegar, que no hubiese tenido que 
llegar hasta aquí, hasta estas Cortes para debatirla . Pero 
por desgracia al final las políticas del Consell y concretas…, 
también los acontecimientos de su conselleria, pues yo creo 
que hacen conveniente, oportuno, incluso necesario volver 
a venir a hablar, una vez más, de estas cuestiones, de una 
actuación territorial estratégica a estas Cortes .

Han pasado dieciocho meses, exactamente algo así como 
540 días, desde que usted asumió la responsabilidad de diri-
gir la política industrial de esta comunidad, que no es cual-
quier cosa . Y quiero decirle que pocos avances, por no decirle 
ninguno, en la materia que esta tarde nos ocupa, es decir, en 
la actuación territorial estratégica de Alcoinnova, en la ATE 
Alcoinnova .

Usted, señor conseller, y su partido, cuando estaban en la 
oposición, y también cuando llegaron al gobierno, demoniza-
ron las ATE en general, las pusieron siempre como ejemplo 
de especulación, e incluso llegaron a dudar o poner la duda 
sobre las mismas en cuanto a su viabilidad jurídica .

Yo recuerdo perfectamente titulares por ahí . Climent y 
Compromís afirmaban que la ATE era el colofón de un 
modelo depredador del territorio, por la que un inversor algo 
así como que podía hacer lo que quisiera, donde quisiera . 
Esas son palabras, eso son titulares generados por usted y 
por su propio partido .

Yo lo que quería decir, y usted lo debe saber, que curiosa-
mente la ATE a la que esta tarde nos estamos dedicando, la 
ATE de Alcoinnova, es precisamente una actuación territo-
rial estratégica muy medida, pequeña en cuanto al tamaño, 
porque estamos hablando de una actuación de cerca de 
300 .000 metros cuadrados, que se hace además, y usted es 
buen conocedor de la misma, porque se hace en su comarca, 
que es también la mía .

Y sí quería decirle que, si bien es cierto que hasta ahora todo 
lo que he dicho de usted y de su propio partido era nega-
tivo en cuanto a conseguir conclusiones favorables para la 
ATE, sí que he de decirle que hay un hecho importante en su 
trayectoria como conseller, durante estos dieciocho meses, 
540 días, que cambia por completo, bueno, o que al menos 
a mí, que soy muy optimista, me da cierta esperanza . Y es 
una visita que usted realizó a la ciudad de Elche . Era por la 
primavera cuando usted visitó una multinacional, no era una 
empresa pequeña y familiar como la que hay detrás de la ATE 
Alcoinnova, es una multinacional, con necesidades, como la 
empresa pequeña y familiar de Alcoy, de crecer, la multina-
cional de Elche también tiene necesidades de crecer . Y usted, 
acompañado por el presidente de La Generalitat, el señor 
Puig, dijo en Elche que estaba a favor de que esa empresa, 
que esa multinacional –repito–, que no es empresa pequeña 
y familiar, se quedase en Elche creciendo, y lo hiciese además 
a través de una ATE . Adornó, usted adornó…, sí, sí, adornó 
un poquito aquello porque era duro y fuerte oír en boca suya 
esas cuestiones, y dijo algo así…, adornó ahí, ¿no?, como que, 
bueno, se mostró a favor de la ATE para ampliar la planta 
de esa multinacional en Elche, pero siempre con criterios 

de economía productiva y de generar empleo de calidad e 
indefinido.

Bueno, eso son adornos, pero al final usted está proponiendo 
una actuación territorial estratégica, es decir, una ATE, para 
que una empresa, en este caso una multinacional, pueda 
seguir creciendo en la ciudad de Elche .

Y esto ya lo digo yo, ya no lo dice usted, que al final usted, 
este conseller y este Consell, van a utilizar esta figura que 
tanto demonizaron, esa figura que tanto pusieron como sinó-
nimo de especulación y que tanto pusieron en duda sobre la 
legalidad de la misma como figura urbanística.

Yo quiero decirle, señor conseller, que usted ayude a una multi-
nacional a que siga creciendo en Elche es una buena noticia, 
se mire por donde se mire . Pero lamentablemente también 
le tengo que decir que lo que no es aceptable, también se 
mire por donde se mire, es que usted no ayude a una pequeña 
empresa, a una empresa familiar de su propia comarca y de la 
mía para que pueda seguir creciendo en la comarca de Alcoy .

Eso, como le digo, es inaceptable, no se puede aceptar y no 
tiene, además, ninguna coherencia en una persona que dice, 
como usted, las cosas que suele decir en favor de las empre-
sas pequeñas y medianas .

Yo creo que los que…, es evidente, si no cambia usted desde 
su visita a Elche hasta hoy, que podemos afirmar sin temor a 
equivocarnos, que los que demonizaban entonces la figura 
de la ATE, que eran ustedes, este Consell, van a poner en 
marcha una ATE, una actuación territorial estratégica, repito, 
para favorecer…, para posibilitar que una multinacional siga 
creciendo en Elche .

Con lo cual, la concusión es bastante sencilla y podemos decir 
que las ATE ya no son tan malas . Y a lo mejor ahora a uste-
des lo que se les ocurre es decir que las ATE no son malas, 
pero vamos a hacer un catálogo de ATE buenas y ATE malas . 
Seguramente, todas las anteriores serán malas y la que uste-
des proponen en Elche serán buenas . Y entonces, a partir de 
ahora, ustedes serán quienes repartirán y quienes distribui-
rán ATE buenas y ATE malas .

Yo le quiero decir a usted, señor conseller, que es bueno que 
usted trabaje para que las multinacionales sigan creciendo en 
nuestro territorio, pero también espero que lo haga para que 
las pequeñas empresas y medianas empresas que hay detrás 
del proyecto Alcoinnova sigan creciendo y sigan generando 
lo que siempre han hecho, durante década, que es empleo, 
riqueza y bienestar .

 Y ese es el motivo de…, y no otro, de haber hecho y 
propuesto esta interpelación, pedirle que después de diecio-
cho meses, que después de más de 540 días al frente de la 
política industrial de esta comunidad, que, como le he dicho 
al principio, no es cualquier cosa, después de todo eso, usted 
cambie de actitud y tenga usted a bien de dedicar esfuerzo, 
dedicar su tiempo precisamente a eso, a proteger, a cuidar 
y promover el crecimiento de industrias pequeñas valencia-
nas, que llevan, como le dicho, décadas asentadas en nuestro 
territorio generando riqueza, empleo y bienestar .

Porque yo creo que usted no dudará que la actuación terri-
torial estratégica de Alcoy genera empleo, del que usted 
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pide en Elche, de calidad, estable y, además, indefinido, me 
imagino que tampoco creerá usted que sus promotores, a los 
cuales usted conoce, les podemos calificar, ni en estas Cortes 
ni fuera de ellas, como especuladores .

Y tampoco estará en contra de una inversión, entiendo yo, de 
80 millones de euros . Esta semana se hablaba de inversiones 
por parte de la conselleria para los presupuestos de 2017 en 
las comarcas centrales, en la comarca de Alcoy . Pues, bueno, 
esta lleva nada más y nada menos que por parte de la inicia-
tiva privada 80 millones de euros de inversión y algunos 
centenares de puestos de trabajo . Yo sé que a usted las cifras 
estas no le gustan, pero yo voy a decir algunos centenares, no 
voy a decir algunos miles . Fíjese, voy a decir algunos cente-
nares de puestos de trabajo . Y entiendo que contra eso usted 
tampoco puede estar en contra .

Y acabo haciéndole alusión a que usted sabe que este 
proceso se ha judicializado . Y creo –y usted también lo debe 
saber– que ya hay cuatro sentencias, cuatro resoluciones 
judiciales en este sentido, sobre esta actuación territorial 
estratégica, por parte del Tribunal Superior de Justicia de la 
Comunidad Valencianas . Y son cuatro reveses contra los que 
están en contra de la ATE y son cuatro sentencias, cuatro 
autos judiciales en favor de los que promovieron la ATE . Eso 
es así, yo lo sé y usted también .

Y además, ayer martes, casualidades de la vida, el Parlamento 
Europeo rechazaba investigar el proyecto Alcoinnova . Las 
plataformas ecologistas, que fueron de la mano con ustedes, 
fueron de la mano con ustedes, en contra de este proyecto y 
de cara a los tribunales, obtuvieron respuesta negativa por 
parte de Bruselas a las pretensiones, como digo, que tenían 
estos grupos ecologistas de que el parlamento investigase la 
actuación .

Por todo ello, señor conseller –y acabo ya–, yo creo que 
es interesante que usted nos diga, después de todo esto, 
después de esos dieciocho meses y después de esos 540 días 
que lleva al frente de la responsabilidad de dirigir la política 
industrial de esta comunidad, que –le vuelvo a repetir por 
tercera vez– no es cualquier cosa, creo que es interesante 
que usted nos clarifique hoy qué va a hacer a favor o no de 
posibilitar que la actuación territorial estratégica de Alcoy 
sea cuanto antes una realidad .

Muchísimas gracias . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gracias, señor Pastor .

Señor conseller .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, presidenta .

Senyor diputat, senyories .

Bé, primer de res vullc agrair-li el to, el to . La veritat que, per 
primera vegada, sent algun to un tant positiu, i això és digne 
d’alabar .

Després, també vull dir-li que hem de fer referència a la 
pregunta, perquè vosté em fa una altra pregunta . Però a mi 
m’agradaria ser rigorós i intentar cenyir-me a la pregunta, 
perquè pense que és un tema important i que ha de quedar el 
suficientment clar.

Després, dir-li que en Elx estem fent un PAI, no una ATE . És a 
dir, que quede clar també . S’està fent un PAI, no una ATE .

I també vullc verificar-li, perquè vosté és molt metoní-
mic, sempre agarra el text com a pretext en funció d’allò 
que li interessa més –i ho fa bé, ho fa bé–…, però el que sí 
que tinc de dir-li és que la Unió Europea l’únic que ha dit és 
que seguirà de prop el projecte i que esperarà les resoluci-
ons judicials . No ha dit que es desentén . Per tant, no és el 
mateix que el que acabe d’escoltar des d’aquesta tribuna, hi 
ha diferències .

Dir-li que esta pregunta vosté la formula en desembre de 
2015 . En aquella data s’havia conegut una sentència, però a 
hores d’ara ja en tenim més de sentències –vosté ho ha dit– . 
Amb tot, vaig a començar fent una referència procedimental 
a la figura d’aquesta ATE.

Com vosté ja sap, mitjançant acord de govern, acord del 
govern anterior del Partit Popular, es va declarar com a actu-
ació territorial estratègica el projecte denominat Alcoinnova 
Projecte Industrial i Tecnològic en el municipi d’Alcoi en 
2013 . Apareix publicat en el DOCV i, a més a més, a l’empar 
de la Llei 1/2012, de 10 de maig, de mesures urgents per a la 
implantació d’actuacions territorials estratègiques .

El citat acord del Consell designava –i açò és important– 
la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient 
com a òrgan responsable de la tramitació i aprovació de 
l’instrument de planificació que es derive d’aquesta actua-
ció, a la llavors Conselleria d’Economia, Indústria, Turisme i 
Ocupació, com a òrgan responsable del seguiment i control 
de l’execució de l’actuació; a l’Ajuntament d’Alcoi com a 
responsable de la tramitació i aprovació dels instruments de 
gestió i execució de l’actuació, comptant amb el suport neces-
sari de la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi 
Ambient .

Finalment, per resolució de la conselleria mateixa d’infraes-
tructures, de data 7 de juliol de 2014, s’aprova el pla d’actu-
ació territorial estratègica Alcoinnova Projecte Industrial 
i Tecnològic i es designa com a promotora a la mercantil 
Española Alimentaria Alcoyana, SA .

El 16 d’octubre de 2015, per a acord de la secretària auto-
nòmica d’aquesta conselleria –saben en mans de qui està a 
partir d’ara– es dóna trasllat de l’expedient a l’Ajuntament 
d’Alcoi perquè com a òrgan competent –repetisc, òrgan 
competent–, continue amb la tramitació de l’expedient, 
comunicant-li-ho així al promotor –i això és importantíssim .

Però aquesta tramitació vosté sap que no ha estat lliure de 
pleits i demandes –i li vaig a fer menció, encara que vosté ho 
sap– . L’ajuntament, el mateix Ajuntament d’Alcoi va inter-
posar recurs contenciós administratiu davant el Tribunal 



Número 71  ¦  30-11-2016 Pàg. 3531

Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana contra el 
referit acord del Consell, fonamentalment per considerar 
que s’estaria vulnerant el principi d’autonomia local . Va ser 
desestimat .

Un segon recurs que va estar interposat, un per Salvem 
l’Aqüifer del Molinar i l’altre per la Colla Ecologista La 
Carrasca, també ha segut desestimat .

I un altre recurs també per part de l’Ajuntament d’Alcoi, que 
aquest recurs també ha segut desestimat, per la qual cosa no 
es decreten mesures cautelars de suspensió sol·licitades per 
la corporació .

Quan una figura normativa, que vosté li agrada molt de 
dir, que genera tants litigis com les ATE, jo crec que signi-
ficarà que no és tan bona. Crec que és una roïna regula-
ció i, per tant, danya el creixement econòmic i de generació 
d’ocupació .

A més, no genera consens i genera divergències i discre-
pàncies allò on es realitza . O a la millor haurem de pensar 
que l’han gestionada vertaderament malament, o que són 
roïns gestors . Tot això ho haurem de posar en dubte, ¿no? 
Perquè si li conteste a vosté quantes ATE s’han dut a terme 
des de que es va posar en vigor o va entrar en vigor aquesta 
figura, supose que vostés sabran quina és la contestació, ¿eh? 
Hem tingut problemes en Mestalla, en Rabassa, en Puerto 
Mediterráneo… Cap d’elles està funcionant, cap .

Perquè, a més, les ATE no tenen en compte la realitat territo-
rial i les administracions locals, perquè vostés el que feien era 
política de dalt cap a baix, vostés el que feien era marejar-se 
des de les altures i no comptaven absolutament amb la reali-
tat territorial .

Nosaltres, ja ho he exposat moltíssimes vegades, tenim clar 
que la tasca de La Generalitat ha de ser l’adopció de totes les 
polítiques de millora de l’activitat productiva que afavoris-
quen les empreses per a encetat canvis dirigits a la transfor-
mació del nostre model productiu, i en el qual estem treba-
llant, foment de la cultura de la innovació, facilitar la creació 
d’empreses, foment de l’R+D+I, facilitar la transferència de 
coneixement al teixit productiu, augment de la competitivi-
tat del territori en paral·lel a la consecució d’una nova polí-
tica energètica, ajudar a la internacionalització de les nostres 
empreses . I això és el que estem fent .

Aquest Consell i aquesta conselleria vetlen per la segure-
tat jurídica . Volem rigor i seriositat . I –torne a repetir– no 
creguem en el curtplacisme, ni en ocurrències i treballem a 
mitjà i llarg termini, perquè creem que això donarà guanys a 
tota la societat valenciana. I no probablement específicament 
a uns quants, com sembla ser que vostés feien quan estaven 
governant. A més a més, amb pífies, pífies de manera continu-
ada en aquesta figura.

I després intentaré replicar-li i dir-li algunes cosetes més 
de les que estem fent i fins i tot a la millor li conteste a eixa 
pregunta que vosté també m’ha fet .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, conseller .

Per a rèplica, el senyor Fernando Pastor . ¿Des d’ahí? Quan 
vullga .

El senyor Pastor Llorens:

Muchas gracias .

Lo primero, señor Climent, una corrección . Dice usted que 
lo que yo digo sobre lo que ha hecho Europa o dicho Europa 
respecto al proyecto Alcoinnova no es cierto . Y mire, yo le leo 
textualmente cómo titula la Ser, no el Grupo Popular, lo que 
yo acabo de decir: «Europa rechaza investigar Alcoinnova» . 
Creo que la Ser puede ser sospechosa de muchas cosas, pero 
no de estar a favor de las ATE, ni estar a favor del Partido 
Popular ni de nada parecido .

Por lo tanto, (veus) si tiene que corregir, si tiene, si tiene 
que corregir a alguien, corrija usted a quien titula, que es la 
Cadena Ser .

Aparte de esa corrección, quiero decirle, con toda la since-
ridad del mundo, y también con todo el respeto del mundo, 
porque le he dicho por tercer…, y ahora va a ser la cuarta vez 
que usted ostenta, tutela la política industrial de esta comu-
nidad, que no es cualquier cosa, quiero decirle que no me 
satisface en absoluto su respuesta, su intervención .

Yo creo que usted se ha ido por las ramas, se ha lavado las 
manos . Yo esperaba su implicación como ciudadano que 
es, como vecino que es usted de la comarca de L’Alcoià i el 
Comtat . No ha respondido absolutamente nada sobre si 
usted piensa o no ayudar a que la ATE Alcoinnova, que la 
actuación territorial estratégica Alcoinnova pueda cuanto 
antes ponerse en marcha . No ha dicho absolutamente nada 
sobre eso .

Y eso, de verdad, era lo importante, eso era el grueso de la 
cuestión . Lo demás, pueden ser cuestiones más o menos cola-
terales a la misma, pero la importancia, el núcleo principal 
de esta interpelación y de lo que debería ser el núcleo prin-
cipal de su respuesta era ese: saber si el Consell, si el conse-
ller de industria, si el conseller de economía sostenible va a o 
no a apoyar una actuación de una empresa pequeña, de una 
empresa familiar, que va a producir una inversión cercana a 
los 80 millones de euros y que va a producir en su territorio, 
en su comarca y en la mía centenares de puestos de trabajo . 
Eso era lo importante .

Yo quiero hacerle una segunda pregunta, porque usted tiene 
un siguiente turno, aunque casi que podríamos contestarla 
porque vendrá a ser una pregunta retórica . Y quiero decirle 
que en esos 18 meses que lleva usted al frente de la máxima 
responsabilidad en materia de política industrial en la 
Comunidad Valenciana, quiero decirle que en cuántas ocasio-
nes usted, en esos más de 540 días, se ha dirigido usted a la 
empresa, se ha dirigido usted a los promotores del proyecto, 
que sabe tan bien como yo que no son nadie que se dedica a 
ir por ahí especulando, sino que llevan más de siete décadas 
en la ciudad de Alcoy generando riqueza, empleo y bienestar, 
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a través del relleno de la aceituna . Fíjese usted que cosa más 
bonita, más sencilla, pero más interesante .

Quiero saber exactamente, y es pregunta retórica, cuántas 
veces se ha reunido usted con ellos para saber qué problemá-
ticas tiene y en qué les puede ayudar no uno que pasaba por 
allí, sino nada más y nada menos que el conseller de econo-
mía sostenible . A mí me gustaría que eso lo respondiese, es 
pregunta retórica . Yo creo que la respuesta la saben todos . 
Y créanme que eso está muy mal, señor Climent, porque 
sabe que usted no lo ha hecho en ninguna ocasión y eso está 
muy mal porque son uno de los grupos más activos, de los 
grupos más innovadores, de los grupos que más facturan en 
la comarca y de los grupos que más empleo generan en la 
comarca .

Y esa gente lo que espera siempre, y más siendo usted vecino 
de la vecina localidad de Muro, lo que esperan es que un 
conseller les llame a su puerta, les atienda y les dé todo el 
cariño del mundo, todo el respeto del mundo y toda la fuerza 
del mundo para sacar adelante trabajo, riqueza, empleo y 
bienestar .

Créame, señor Climent, que me sabe fatal que usted no haya 
contestado, que usted se haya ido por las ramas y que usted 
se haya diluido, no sé si para esperar una segunda respuesta 
en la que yo no le pueda replicar o porque no tiene absoluta-
mente nada que decir . Pero es triste ver y oír al conseller que 
tiene la máxima responsabilidad en materia de política indus-
trial en esta comunidad no saber contestar y no decir abso-
lutamente nada, una tarde más, en un pleno más de estas 
Cortes, al respecto de las cuestiones que le afectan a él y a su 
cartera .

Muchísimas gracias . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gracias, señor Pastor .

Quan vullga, conseller .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Mire, senyor Pastor, jo pense que vosté s’equivoca, s’equi-
voca notablement amb el Consell i amb el conseller d’eco-
nomia . Perquè nosaltres estem a favor de les inversions i 
sembla ser que quan vosté parla és com si nosaltres les repu-
diàrem . El que passa és que estem a favor de les inversi-
ons amb rigor i amb legalitat, amb això, amb això . I ja li he dit 
qui té la responsabilitat, li ho he dit i vosté ho sap perquè és 
d’eixa població . El que passa és que li interessa girar la truita i 
fins i tot per l’aire. I ho sap millor que el que està ací parlant.

I, a més, mire si li dic si a nosaltres ens interessen les inver-
sions que vaig a posar-li dos exemple, un l’ha posat vosté, el 
de Tempe i estem fent-ho via PAI i donara possibilitats que 
300 .000 metres puguen donar ocupació a més de mil perso-
nes . Estem ahí . Sí . I també un altre pla d’inversió de més de 175 
milions d’euros de la planta de l’empresa BP Oil Espanya en 

Castelló per als pròxims dos anys . Perquè veja que nosaltres sí 
que estem treballant per a les inversions, que es faça bé .

Com veu, nosaltres . . ., i vostés l’únic que fan és lapidar 
contínuament que nosaltres no estem a favor de la inver-
sió privada i això no és de veres . Estem a favor . Però torne 
a repetir-li que sempre des de la rigorositat i de l’àmbit de 
la legalitat, complint tots els tràmits i condicions legals que 
calguen . I el despatx d’este conseller i de qualsevol conseller 
o consellera vosté sap que està obert per a tot el món .

La voluntat de Consell, li ho torne a repetir, és treballar i 
cooperar sempre amb les empreses i facilitar la seua inversió 
i creació d’un projecte en el nostre territori, sempre pensant 
en l’interés general i no en el particular, perquè aquests 
projectes generen ocupació i activitat econòmica .

Dins de la nostra estratègia industrial i en l’àmbit del nou 
model productiu apostem per incrementar el valor afegit 
del que ja fem en els nostres sectors tradicionals, incorpo-
rant major càrrega de capital humà i tecnològic i desenvolu-
pant nous sectors que tinguen un elevat potencial de creixe-
ment, innovació i desenvolupament sostenible i aprofitant 
les oportunitats que els oferisca l’obertura dels mercats 
internacionals .

En eixe sentit, s’ha d’acompanyar aquesta aposta per un 
entorn institucional adequat que afavorisca la competitivi-
tat general de l’economia, una bona provisió d’infraestruc-
tures, un sistema educatiu de qualitat i un marc laboral que 
combine les necessitats de les empreses amb els drets dels 
treballadors i treballadores .

I per no estendre’m ja més torne a repetir-li que vosté és 
vanagloria que aposta molt per la seua comarca, ens tira en 
cara que no donem eixa aposta per un projecte que realment 
té molts problemes de litigi . I resulta que jo després veig que 
el seu grup parlamentari presenta una sèrie d’esmenes que 
realment estan beneficiant moltíssim la seua comarca, diga-
ho vosté, a la comarca de l’Alcoià, el Comptat i de la Vall d’Al-
baida, que aleshores sí que li ho agrairan .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor conseller .

Interpel·lació al conseller d’Educació, Investigació, Cultura i 
Esport, senyor Vicent Marzà Ibáñez, sobre l’estratègia que té 
prevista la conselleria en relació amb l’art rupestre, que formula 
el diputat senyor Alberto García Salvador (GP Ciudadanos) (RE 
número 32.767, BOC número 110)

La senyora vicepresidenta primera:

Anem a passar ara al punt número 7, que és la interpel-
lació al conseller d’Educació, Investigació, Cultura i Esport 


